
Styrelsemöte Borlänge Bridgeklubb      20191105 
 
Närvarande: Per-Åke, Irene, Håkan, Kjell, Marianne och Tony 

 
§1. Ordförande P-å öppnar mötet 
 
§2. Dagordningen godkänd 
 
§3. Inga synpunkter på föregående mötesprotokoll 
 
§4. Tony valdes som sekreterare 
 
§5. Ekonomi 
minus 53tkr på kontot, det går åt rätt håll. Vår prognos innan årets 
slut är minus 40tkr. Revisorerna har kontrollerat och allt är under 
kontroll. 
Korvförsäljningen har inbringat 1101kr netto. Bra jobbat Irene och 
ChristinaN 
 

§6. Tävlingsverksamhet 
På 3-klubbmatchen serveras Pizza och Långpanna. 
Protester i Borlängeligan skickas vidare till TL. 
W.O matcher måste lämnas in och betalas. Förskottsbetalning togs 
upp. Delegera till TL och tas upp igen vid nästa möte. 
DM-mixed Irene kokar kaffe 
1a december är det simultantävling. Minst 4 par. Glögg serveras. 
Grand Opening 28 Nov. löser Tony och Sven. 
 

§7 Kursverksamhet 
Nybörjarkursen fungerar utmärkt 
 

§8 Lokaler 
Fönstren släpper in kyla. P-Å pratar med Tunabyggen om tätning. 
Ska Dalahelgen låna våra apparater? Håkan pratar med PJ 
 

§9 Övriga frågor 
Skrivelsen från PRO godkännes ej. Beslut på att vi erbjuder att 
använda Bridgemate för 3kr/pers och tävlingsdag och det är inte 
förhandlingsbart. 
 

§10 Ordförande avslutar mötet 
 

 


